
Valberedningens förslag till ny styrelse 2011/2012 

 

Omval föreslås för: 

 

Ann-Christine Larsson Bolle, Ordförande, 1 år  

Jenny Jansson, 1 år 

 

Nyval: 

Sofie Stille, 2 år 

Hans Mickelsson, 2år 

Helene Iwarsson, 2år 

 

Kvarstår enligt tidigare val: 

Bert-Ola Eriksson 

Mattias Genlott 

 

Suppleanter 

Mikael Holmberg 

Jonas Jansson 

 

Revisor: 

Anders Drakes 

 

Beskrivningar nya kandidater 

 
Sofie Stille är 40 år gammal och uppväxt och bosatt i Sollentuna tillsammans med min familj, Björn 
(simtränare i TSK), Olivia 11 år (simmar i Medley) och Michael 9 år (simmar i Crawl).  Jag arbetar som 
Nordisk Säljchef på GE Healthcare med kontor i Uppsala, men arbetet kräver en hel del resande i de 
nordiska länderna.  Fritiden ägnar jag åt att läsa böcker, träna på friskis och svettis, laga mat (stort 
intresse) och vara med min familj. 
 
Hans Mickelsson, pappa till Alva i B-gruppen ocj Axel som precis börjat simskolan. sedan någon 
månad tillbaka också utbildad tävlingsfunktionär. Sportsligt har min karriär varit segling på vatten 
snarare än simning i detsamma. Dvs mina simkunskaper begränsas till simborgarmärket varje år. Har 
haft olika förtroendeuppdrag genom åren, senast att starta upp vägföreningen i Silverdal där jag också 
bor, Utanför fritiden jobbar jag på Ericsson i Kista som forskningschef för Bredbandsteknologier. 

Jag heter Helene Iwarsson och har två barn i Turebergs simklubb; Oskar Iwarsson, född 2000-04-
19, började simma hösten 2008 och simmar nu i Medleygruppen samt Kajsa Iwarsson, född 2003-01-
17, började simma hösten 2010 och simmar i Teknikgruppen.  

Mikael Holmberg, har simmat i sex år och hållit på med fensim och uv-ruggby i 5 år. Mina barn 
simmar i klubben och tycker det är kul. Har gått funktionärsutbildningen men ej gjort praktiken på en 
större tävling. Vi bor i Sollentuna sedan 1997 och jag jobbar som fastighetsmäklare i kommunen. 

Jonas Jansson, pappa till Elsa Wieslander-Jansson i B –gruppen. Går fortfarande som pryoelev som 
funktionär och varit med på tre tävlingar. Lärde mig simma tidigt men tyckte det räckte och har aldrig 
försökt simma snabbt. Har däremot alltid haft ett stort sportintresse, och nuförtiden gäller sporter 
passande för min ålder - tennis och golf. På vardagarna jobbar jag som aktieförvaltare på 3 AP 
Fonden. 
  
/ Valberedningen 
  Elena Tsychkova Jonas Rylander 

 


